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ELTE 

ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

Tárgy: Pályázat az ELTE HÖK Sportügyi referensi pozícióra 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

Csorba Lili vagyok, az ELTE Bölcsészettudományi Karán harmadéves néderlandisztika 

alapszakos hallgató, művészettörténet minorral. Már az első évemben egyértelmű volt 

számomra, hogy részt veszek az ELTE BTK Hallgatói Önkormányzat Utánpótlásképzésében és 

később én is belépek az ELTE BTK Hallgatói Önkormányzatába.  

A folyamatos mozgás és különböző sportok mindig is közel álltak hozzám. Ugyan 

versenyszerűen nem sportoltam, mégis úgy érzem, hogy a kitartást és, hogy mindig lehet 

továbbfejlődni, az évek alatt megtanultam a sportnak hála. 

Azért pályázom az ELTE HÖK Sportügyi referensi tisztségre, mert szeretnék a hallgatóknak 

egy plusz élményt adni az egyetemi éveik alatt, amelyek nemcsak kikapcsolódást biztosítanak, 

hanem a közösségépítéshez is hozzájárulnak. Fontosnak tartom, hogy az egyetemi évek ne csak 

a tanulásról szóljanak, hanem hogy hallgatók feltöltődjenek, és új élményekkel gazdagodjanak. 

Számomra különösen fontos, hogy mind azt a nyitottságot és befogadást, amit én is 

megtapasztalhattam, azt tovább tudjam adni másoknak. Hiszem, hogy egy jól megszervezett 

sportesemény, legyen szó egy bajnokságról, vagy akár egy quiz estről, közelebb tudja hozni 

egymáshoz az embereket, újabb barátságok köttethetnek, és felejthetetlen élményekkel 

gazdagodhat mindenki. Pont ezért motivál, hogy ezeknek az eseményeknek a szervezésében 

aktívan részt vegyek.   

 

Kelt: Budapest, 2025. 06. 12. 

Tisztelettel: 

 Csorba Lili Mária s.k. 

 BR8TKV 
 csorbalili@student.elte.hu 
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Bemutatkozás 

Csorba Lili Mária vagyok, az ELTE Bölcsészettudományi Karán harmadéves holland 

alapszakos hallgató, művészettörténet minorral. Mindig is nagyon vonzott a közösségi élet és a 

másokon segítés, ezért is volt számomra egyértelmű, hogy elsőévemben belépek az ELTE BTK 

Hallgatói Önkormányzatába. Eddig tanulmányi és közéleti referens voltam, valamint 

küldöttgyűlési tagként is részt vettem rendszeresen a küldöttgyűléseken. Az eddigi években volt 

lehetőségem a Gólyatáborokban is részt venni, mint őrsvezető, továbbá az idei évben volt 

szerencsém kipróbálni magamat a Bölcsész Napok szervezésében, mint sportprogramokért 

felelős egyik referens.  

A sport mindig is fontos szerepet töltött be az életemben, több sportot is kipróbáltam az évek 

alatt. A sportolástól megtanultam, hogy nem csak a kitartás számít, hanem hogy élvezzük is, amit 

csinálunk, megtaláljuk benne az örömöt. Ezeket a tapasztalatokat az élet minden területén 

tudom hasznosítani. 

Célom, hogy minél több hallgató megtalálja a számára örömet jelentő mozgásformát és 

bátran kapcsolódjon be a sportéletbe függetlenül attól, hogy milyen sportmúlttal, hátérrel és 

képességekkel rendelkeznek. 

Kapcsolatok, együttműködések 

Úgy gondolom a kapcsolattartás és építés nagyon fontos. Az eddigi években kiépített 

kapcsolatokat a továbbiakban is ápolni és fejleszteni szeretném, a Budapesti Egyetemi Atlétikai 

Clubbal, az ELTE Sport Kft-vel, a Szombathelyi Egyetemi Sportegyesülettel, valamint az ELTE 

Pedagógiai és Pszichológiai Kar Egészségfejlesztési és Sporttudományi Intézetével is. 

Az ELTE-s kollégiumokkal egy felmérés és megbeszélés után szeretnék egy szorosabb 

kapcsolatot kialakítani, hogy az ottani eszközöket, például csocsó asztalokat, foci pályákat, 

bizonyos sportos események alkalmával lehessen használni, ott is megrendezésre kerülhessenek. 

ELTE HÖK Sport Bizottság 

Fontosnak tartom továbbá a folyamatos és jól működő bizottsági együttműködéseket a többi 

kar sportreferensével. A visszajelzések alapján a bizottságon belül a belső kommunikáció jól 

működik, egy nagyon összeszokott és segítőkész csapat dolgozik együtt, amit a továbbiakban is 

erősíteni szeretnék. A hatékony csapatmunkának az alapja, hogy legyen egy jó és összetartó 
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közösség, amelyben számíthatunk egymásra. Ezt az eddig megszokott ülések és csapatépítők 

mellett kiegészíteném ’forming’ feladatokkal, hogy még jobban növeljem a bizottságon és 

csapaton belüli bizalmat és összhangot. Valamint önismereti játékokkal és tesztekkel is 

kibővíteném az alkalmakat, ezek segítenének abban, hogy egy átfogó képet kapjak én is és 

mindenki a csapaton belül, hogy kinek mik az erősségei, ezzel növelném a hatékonyságát a 

programok szervezésének. 

ELTE HÖK-ön belüli együttműködések 

Véleményem szerint még több hallgatót lehet elérni, valamint a dinamikának is jót tesz, ha a 

bizottságok együtt dolgoznak egy-egy projekten. Nagyobb hangsúlyt fektetnék a valamilyen 

fogyatékossággal élő hallgatók sportolási lehetőségeinek népszerűsítésébe, amiben az ELTE 

HÖK Esélyegyenlőségi referens, valamint az Esélyegyenlőségi Bizottság segítségét kérném. 

Hogyan lehetne népszerűbbé tenni ezeket a sportokat, esetleg újabb sportokat kellene 

bevezetni, amit szívesebben csinálnának. Szeretnék egy igényfelmérést csinálni az ELTE HÖK 

Esélyegyenlőségi referens segítségével, mert fontosnak tartom a visszajelzéseket, hogy a 

fogyatékkal élő hallgatók, valamint a valamilyen hátrányos helyzetű hallgatók is megtalálják a 

sportban az örömöt és ők se maradjanak ki a programokból.  

A külföldi hallgatókat is jobban be szeretném vonni az egyetemi sportéletbe. Ehhez az ELTE 

HÖK Külügyi alelnökének, valamint a Külügyi Bizottságnak a segítségét kérném. Szeretném, ha 

a külföldi hallgatók, akik akár ideiglenesen, akár hosszabb ideig tanulnak itt, nekik is legyen 

lehetőségük választani a sportlehetőségek közül. Az ELTE HÖK Külügyi alelnökével szorosan 

együtt dolgozva lehetne egy stratégiát kidolgozni, hogy hogyan lehetne a külföldi hallgatókat 

jobban elérni, valamint szintén szeretnék egy igényfelmérést, amellyel fel lehet mérni, hogy a 

külföldi hallgatóknak mire lenne igényük, mi vagy mik azok a tényezők, amelyek akadályozzák 

őket, hogy a sport programokban részt vegyenek, sportokat vegyenek fel.  

Egy-egy program szponzorációs lehetőségeinek kihasználásában az ELTE HÖK Gazdasági 

alelnök segítségére számítok. A programok megvalósításában és lebonyolításában egy 

szorosabb együttműködést szeretnék a Rendezvényekért felelős referenssel. Úgy gondolom, 

hogy ezek az együttműködések segíthetnek a sportos programok még színvonalasabb 

megvalósításában.  

Terveim között szerepel egy előadás sorozat, amelyre később térek ki. Ezzel kapcsolatban az 

ELTE Online magazinjának a segítségét kérném. Úgy gondolom, hogy remek lehetőség lenne 

egy esetleges együttműködésre. Az előadássorozatra meghívott vendégekkel az előadás után 
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tudnának interjút készíteni, amellyel az interjúkészítést tudnák gyakorolni és egyben jó reklám is 

lenne, nem csak az előadássorozatnak, de esetleg az ELTE-n választható sportoknak és 

lehetőségeknek is. 

Pályázatok 

A sporthoz tartozó pályázatok bírálását azon az úton szeretném folytatni, amely az előző 

évben, években elkezdődött. Úgy gondolom, hogy az átalakított és kialakított pontozási rendszer 

eddig megfelelően teljesít, ezért azt megváltoztatni nem szeretném.  

A sportösztöndíj pályázattal kapcsolatban szeretnék csapatépítő eseményeket szervezni, ha 

erre lenne igényük, akik elnyerték a pályázatot. Az együttműködés és a részvétel az ELTE HÖK 

sportrendezvényein többek között az egyik feladata miután elnyerte a pályázó a 

sportösztöndíjat. A csapatépítések alkalmával jobban megismernék egymást a hallgatók, akik 

elnyerték ezt, és a tapasztalataikat, felmerülő problémákat is meg tudnák egymással osztani és 

megoldást találni rá.  

A sportot érintő ösztöndíjak és pályázatok kommunikációján javítanék, annak érdekében, 

hogy jobban eljussanak a hallgatókhoz. Az eddig megszokott figyelemfelkeltő posztok mellett, 

kisebb összefoglalók és egy kisokos készítését is célszerűnek tartom, a sportösztöndíjak, 

támogatások és pályázatok leadásával kapcsolatos feltételekről, határidőkről és tudnivalókról 

ezzel megkönnyítve a tájékozódást, valamint a tájékoztatást. Véleményem szerint ezekkel 

lehetne még inkább segíteni azon, hogy minél több hallgatóhoz elérjenek a különböző sportokat 

támogató lehetőségek és a sportokkal kapcsolatos információk. 

Programok és eseménysorozatok 

Az idén tavasszal sikeresen megrendezett ELTE Foci Kupa, a visszajelzések alapján ősszel is 

megrendezésre kerülne. Ezt kiegészíteném más sportágakkal is, például csocsó, pingpong és 

röplabda bajnokságokkal. Ezekhez a programokhoz a BEAC és kollégiumok segítségét kérném, 

hogy, ahol van hely és lehetőség, ott lehessen megrendezni ezeket a bajnokságokat és kupákat. 

Elosztva, de mind a kettő félévben lennének bajnokságok. A BEAC-al közös szervezésben a 

csörgőlabda bajnokságot is szeretném továbbra is megrendezni. 

Szeretném folytatni a megszervezését egy szintén sikeres programnak a Jeges Estnek. Ahogy 

tavaly is, decemberben kerülne megrendezésre és nem csak az ELTE-s hallgatóknak, hanem a 

külsős résztvevőknek is lenne lehetőségük részt venni ezen az eseményen. A téli sportoknál 
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maradva, össz ELTE-s sítábort is szeretnék szervezni, természetesen szorosan együtt működve 

az ELTE HÖK Sportbizottságával és az ELTE HÖK Gazdasági alelnökével is, az esetleges 

szponzorációs lehetőségek miatt.  

Az őszi félévben három alkalmas quiz est megszervezését tervezem a Dob utcában található 

SCORE! Sport Bar & Billiard bárban, ahol a sportos témákon kívül még sok más érdekes kérdés is 

lenne.  

Tavasszal meg szeretném valósítani a közös túrázást, az Országos Kéktúra egyes szakaszain. 

Ez szintén ELTE-s hallgatóknak szólna elsősorban, de természetesen, barátok, családtagok is 

velünk tarthatnak. Az első alkalommal egy kisebb szakaszon közel Budapesthez túráznánk a Kék 

útvonalon, a Budai-hegységben (ez a szakasz Hűvösvölgy és a Rozália téglagyár között húzódik). 

Nagy érdeklődés esetén, még két alkalommal kerülne megrendezésre másik szakaszokon, 

szintén inkább Budapesthez közeli útvonalakon.  Kettő gyülekezőhely lenne, az egyik itt Pesten, 

a másik pedig a túra kezdeti pontján. 

Szintén tavaszra szerveznék egy előadássorozatot, amelyet korábban már említettem. Témák 

lennének többek között például a mentális egészség és egészséges életmód, paralimpia, 

valamint a motiváció a sportokban – hogyan maradjunk kitartóak. 

A szívemhez nagyon közel áll nem csak a sport, hanem a művészetek is, ezért kombinálni 

szeretném ezt a kettőt különböző programokban.  

Fontosnak tartom, hogy a megszervezett programok után egy elégedettségi kérdőívet 

töltsenek ki, akik részt vettek rajta, mert a programjainkat csak úgy tudjuk fejleszteni, ha kapunk 

visszajelzéseket, kritikákat.  


